
RADA GMINY 
CEWICE 

Protokół NrX/2019 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 09 września 2019 r. 

Obecni na sesji: 
- radni wg listy obecności, 
- sołtysi wg listy obecności, 
- zaproszeni goście wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- radca prawny, 
- protokolant, 
- publiczność. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller dokonał otwarcia 
X Sesji Rady Gminy Cewice i stwierdził prawomocność obrad. Na Sali obrad 
obecnych było 14 radnych. 
Nieobecny na obradach sesji był Radny Pan Michał Grybisz. 

Pan Przewodniczący przywitał wszystkich uczestników, którzy przybyli na 
obrady X sesji Rady Gminy. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Keller odczytał porządek obrad, 
który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie bez odczytywania protokołu z IX sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 08.08.2019 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2019, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji Stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/141/09 Rady 
Gminy Cewice z dnia 17 lutego 2009 r. w sprawie zasad wynagradzania 

i 



nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 
składników wynagrodzenia, a także wysokości, szczegółowych zasad 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) opinia komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 
'•'•> Gminy Cewice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji 
inwestycji Gminy Cewice oraz Lasów Państwowych Nadleśnictwo 
Cewice pn. „Remont drogi gminnej w miejscowości Karwica 
zlokalizowanej na działkach nr 134/4, 265/1, 288 obręb Karwica, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

8. Przyjęcie protokołu oraz wniosków z przeprowadzonej kontroli 
„Kontrola decyzji - zwolnień i umorzeń podatkowych w I półroczu 

2019" 
9. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informacje Wójta 

Gminy. 
10. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

11. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
13. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
14. Zamknięcie obrad sesji. 



Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Keller zapytał, czy ktoś chciałby 
zgłosić uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Wójt Gminy Cewice zgłosił wniosek, aby do porządku obrad sesji wprowadzić 
n/w punkty: 
7a) o treści: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/79/2019Rady 
Gminy Cewice z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie przyjęcia regulaminu 
targowiska gminnego w Cewicach, 
7b) o treści: Podjęcie uchwały uchylającą uchwałę nr XXXV/384/2018 Rady 
Gminy Cewice z dnia 25 września 2018 r. w sprawie określenia wysokości 
stawek opłaty targowej na obszarze gminy w 2019 roku. 

Więcej uwag nie było, więc przystąpiono do głosowania za wprowadzeniem do 
porządku obrad sesji punktów 7a i 7b: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. . 

Porządek obrad X sesji Rady Gminy Cewice, po uwzględnieniu wprowadzonych 
zmian przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie bez odczytywania protokołu z IX sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 08.08.2019 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2019, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji Stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, .;<. 
e) podjęcie uchwały. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/141/09 Rady 

Gminy Cewice z dnia 17 lutego 2009 r. w sprawie zasad wynagradzania 
nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe , warunki przyznawania nauczycielom dodatków 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 
składników wynagrodzenia, a także wysokości, szczegółowych zasad 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) opinia komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 



e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 
Gminy Cewice, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji 
inwestycji Gminy Cewice oraz Lasów Państwowych Nadleśnictwo 
Cewice pn. „Remont drogi gminnej w miejscowości Karwica 
zlokalizowanej na działkach nr 134/4, 265/1, 288 obręb Karwica, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

7a). Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/79/2019 Rady 
Gminy Cewice z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie przyjęcia regulaminu 
targowiska gminnego w Cewicach, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) r ^yyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7b) Podjęcie uchwały uchylająca uchwałę nr XXXV/384/2018 Rady Gminy 
Cewice z dnia 25 września 2018 r. w sprawie określenia wysokości 
stawek opłaty targowej na obszarze gminy w 2019 roku, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
ć) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Przyjęcie protokołu oraz wniosków z przeprowadzonej kontroli -
„Kontrola decyzji - zwolnień i umorzeń podatkowych w I półroczu 2019" 

9. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informacje Wójta 
Gminy. 

10. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 



b) pozostałe informacje. 
11. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
13. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
14. Zamknięcie obrad sesji. 

Następnie przegłosowano i przyjęto do procedowania głosami 
14 za, 0 przeciwnych i wstrzymujących się porządek obrad wraz z wniesioną 
poprawką Wójta Gminy. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z IX sesji sporządzono 
w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, a także godzinę przed sesją 
wyłożony był do wglądu w sali obrad nr 1, w celu zapoznania się. 
Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania przyjęcia 
protokołu z IX sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 4 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 
2019. 

Wyjaśnień do uchwały udzieliła Pani Skarbnik Gminy Cewice. Uzasadnienie do 
niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radny Pan Grzegorz Partyka przedstawił pozytywną opinię do niniejszego 
projektu uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 



Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Pozytywną opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła Radna Pani 
Maria Bachan. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za-14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 5 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/141/09 Rady Gminy 
Cewice z dnia 17 lutego 2009 r. w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, 
ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za 
warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, a także 
wysokości, szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku 
mieszkaniowego. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne 
gdyż pojawiły się nowe regulacje prawne w Karcie Nauczyciela. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: i 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 6 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 



projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Cewice. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że skarga dotyczyła obsadzenia stanowiska 
audytora w Urzędzie Gminy. Skarżący uzasadnił skargę brakiem umieszczenia 
na BIP Urzędu Gminy Cewice zapytania ofertowego w sprawie obsadzenia 
stanowiska Audytora. Wójt Pan Jerzy Bańka poinformował, że zgodnie 
z Ustawą o zamówieniach publicznych nie jest konieczne umieszczenie na 
stronie BIP w/w informacji. 

Radny Pan Grzegorz Partyka przedstawił pozytywną opinię do niniejszego 
projektu uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 7 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji inwestycji 
Gminy Cewice oraz Lasów Państwowych Nadleśnictwo Cewice pn. „Remont 
drogi gminnej w miejscowości Karwica zlokalizowanej na działkach 
nr 134/4, 265/1, 288 obręb Karwica. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że po raz kolejny Gmina Cewice nawiązała 
współpracę z Nadleśnictwem Cewice. Współpraca dotyczy naprawy drogi 
gminnej, z której korzystają mieszkańcy gminy i Nadleśnictwo Cewice. Gmina 
Cewice na w/w zadanie poniesie koszt w kwocie 25 000,00 zł a po stronie 
Nadleśnictwa Cewice będzie to koszt w kwocie 35 000,00 zł. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli,, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 



przeciw - O, 

wstrzymujących się - 0. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10 minut przerwy. 

Ad. 7a 

Stan Radnych po przerwie 14 obecnych. 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/79/2019 Rady Gminy 
Cewice z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie przyjęcia regulaminu targowiska 
gmiiinego w Cewicach. 

Wójt Gminy Cewice Pan Jerzy Bańka poinformował, że niniejsza uchwała 
zmienia dni otwarcia targowiska gminnego tj. : na wtorek i piątek oprócz świąt 
i dni wolnych od pracy. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 7b 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały uchylająca uchwałę nr XXXV/384/2018 Rady Gminy Cewice 
z dnia 25 września 2018 r. w sprawie określenia wysokości stawek opłaty 
targowej na obszarze gminy w 2019 roku. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że niniejsza uchwała uchyla uchwałę 
nr XXXV/384/2018, aby przez pierwsze miesiące funkcjonowania targowiska 
gminnego nie pobierać opłaty targowej w celu zachęcenia do korzystania 
z gminnego targowiska. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 



Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za-14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 8 
Radna Pani Maria Bachan odczytała protokół Zespołu Kontrolnego Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Cewice z przeprowadzonej kontroli „Kontrola decyzji 
- zwolnień i umorzeń podatkowych w I półroczu 2019". 

Radny Pan Wiesław Keller poprosił na następną Sesję Rady Gminy Cewice 
0 informację na temat: ile wniosków wpłynęło do Wójta Gminy Cewice 
w sprawie zwolnień i umorzeń podatkowych w I półroczu 2019 r. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego protokołu kontroli nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 9 
i 

Wójt Gminy Cewice przedstawił uchwały opublikowane w Urzędowym 
Dzienniku Województwa Pomorskiego: 
- Uchwała nr DC/86/2019 Rady Gminy Cewice z dnia 08 sierpnia 2019 r. 
w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Cewice, data ogłoszenia: 13.08.2019 r. 
- Uchwała nr DC/87/2019 Rady Gminy Cewice z dnia 08 sierpnia 2019 r. 
w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
1 zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
data ogłoszenia: 13.08.2019 r. 
- Uchwała nr DC/84/2019 Rady Gminy Cewice z dnia 08 sierpnia 2019 r. 
w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości i trybu 
składania deklaracji, data pgłoszenia: 05.09.2019 r. 
- Uchwała nr DC/85/2019 Rady Gminy Cewice z dnia 08 sierpnia 2019 r. 
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty, 



data ogłoszenia: 05.09.2019 r. 

W dalszej części Wójt Gminy przedstawił blok informacyjny na poniższe 
tematy: 
- 9 yvrześnia 2019 r. Wójt Gminy Cewice dokonał otwarcia Punktu Selektywnej 
Zbiórki Odpadów Komunalnych, 
- trwa odbiór techniczny kanalizacji w Unieszynie, 
- 13.99.2019 r. będzie otwarte gminne targowisko, 
- z Marszałkiem Województwa została podpisana umowa o dofinansowanie na 
remont ulicy Szkolnej w Siemirowicach, 
- Gmina Cewice zakwalifikowała się na otrzymanie dofinansowania na remont 
trzech dróg gminnych, 
- Gmina Cewice podpisała z Wojewodą umowę na'połączenia autobusowe na 
linii Dziechno, Popowo, Okalice, Łebunia i Cewice, 
- Wójt Pan Jarzy Bańka podziękował sołtysom z terenu Gminy Cewice za udział 
w gminnych dożynkach. Wójt Gminy Cewice poinformował również, że na 
dożynkach powiatowych w konkursie na najładniejszy wieniec dożynkowy 
sołectwo Cewice zdobyło drugie miejsce. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał opinie wypracowane przez Komisje 
Stałe Rady Gminy Cewice stanowiące załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Keller podziękował Dyrektorowi 
Gminnego Centrum Kultury w Cewicach za wkład pracy w organizację 
gminnych dożynek oraz sołtysom i mieszkańcom z terenu Gminy Cewice za 
udzihł w gminnych i powiatowych dożynkach. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice zaprosił mieszkańców Gminy Cewice do 
korzystania z gminnego targowiska i do korzystania z Punktu Selektywnej 
Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

Wójt Gminy Cewice podziękował Panu Karolowi Płotka, Dyrektorowi 
Gminnego Centrum Kultury w Cewicach za pracę włożoną w organizację 
gminnych dożynek. 
Wójt Pan Jerzy Bańka przedstawił informację w sprawie rozkładu odjazdów 
autobusów do szkół podstawowych. 



Ad. 11 

Radna Pani Marzena Reclaf złożyła podziękowanie Wójtowi Gminy Cewice za 
uzyskanie dofinansowania do dróg gminnych. Pani Marzena Reclaf 
poinformowała o apelu mieszkańców Cewic w sprawie usunięcia 
nieprzyjemnego zapachu utrzymującego się w każdy weekend w Cewicach. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że przeprowadzi rozmowę z przedsiębiorcą 
z terenu Cewic, który jest odpowiedzialny za nieprzyjemny zapach występujący 
na terenie wsi. 

Radny Pan Zbigniew Tryba zapytał czy można wydłużyć trasę międzygminną 
z Dziechna do Lęborka. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że dofinansowanie do trasy autobusowej 
obejmuje tylko linie autobusowe na terenie gminy. 

Radny Pan Grzegorz Partyka zapytał czy z linii autobusowej na trasie Oskowo, 
Maszewo, Lębork można wykluczyć miejscowość Maszewo z uwagi na 
spóźnienia młodzieży z miejscowości Oskowo do szkół ponadpodstawowych 
w Lęborku. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że nie można z linii autobusowej 
wykluczyć żadnej miejscowości. 

Radny Pan Adrian Wenta zapytał o termin ogłoszenia przetargu na drogę 
w Siemirowicach. 

Wójt Pan Jerzy Bańka poinformował, że ogłoszenie przetargu jest możliwe po 
podpisaniu umowy z Urzędem Marszałkowskim. 

Ad. 12 

Interpelacji zgłaszanych na poprzednich sesjach nie było. 

Ad. 13 ? 

Sołtys Sołectwa Łebunia Pani Karolina Makurat-Syldatk podziękowała 
Wójtowi, Radnym, Sołtysom za udział w parafialnych dożynkach w Łebuni. 
Pani Sołtys poinformowała, że od 2020 rok będzie otwarty czterogwiazdkowy 
hotel w Łebuni. 



Ad. 14 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad X sesji Przewodniczący Rady Pan 
Wiesław Keller podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady 
o godz. 1455. 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

Wiesi 

Protokół sporządziła Justyna Lica 
Dnia 26.09.2019 r. 

uĄKeller 


